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Magyar Pétanque Szövetség 
 

Országos Sportági Szakszövetség  
H-7396 Magyarszék, Kossuth L. u. 33. www.petanque.hu Tel: +36 70/933 0215 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a MAPESZ rendkívüli elnökségi üléséről  

Helyszín: Teams 

 

Időpont: 2023. november 16. (csütörtök) 20:00 óra 

 

Jelen vannak:  Kocsis-Simon Ágnes elnök 

                          Tálosiné Mocsirán Ágnes alelnök 

    Hegedüs-Harasta Gábor elnökségi tag 

    Sombor András elnökségi tag 

                         Szabó Dániel elnökségi tag 

    Kodak Csaba Honvéd Szondi György SE  

    Kékesi Mihály Honvéd Szondi György SE 

    Fabien Clerc Szomódi SE 

    Tálosi Krisztián PVSK 

    Szalayné Persa Tímea jegyzőkönyvvzető 

 

Kocsis-Simon Ágnes az ülés megkezdése előtt szeretettel gratulál a Budapest Pétanque SE 

csapatának a Csapat Európa-bajnokságon elért eredményéhez. 

 

Az elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az 5 fős elnökségből 5 fő jelen van, 

így az ülés határozatképes. Az ülést az elnök 20:11 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv 

vezetésével az elnökség Szalayné Persa Tímeát, hitelesítőknek Tálosiné Mocsirán Ágnes 

elnökségi tagot és Szabó Dániel elnökségi tagot bízza meg. 

 

Napirend: 

 

Napirendi pontok: 

1. Téli felkészülési lehetőségek egyeztetése 

2. 2024-es versenynaptár tervezése 

3. 2024-es Diákolimpia versenykiírásával kapcsolatos feladatok 

4. Világversenyek beszámolóinak elfogadása 

5. Közép- és hosszútávú stratégia tervezés feladatainak áttekintése 

6. Munkacsoportok felállítása 

7. Egyebek 

 

Sombor András kérte, hogy a napirendi pontok közé vegyük fel a korábbi javaslatát, miszerint 

munkacsoportok felállítását javasolja kiemelt témakörök esetében. 

A jelenlévők ezt elfogadták. 
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49/1116/E/2023. számú határozat: 

Szalayné Persa Tímeát jegyzőkönyvvezetőnek, Tálosiné Mocsirán Ágnes alelnököt, Szabó 

Dániel elnökségi tagot hitelesítőknek és a napirendi pontokat kiegészítve a következő napirendi 

ponttal: Munkacsoportok felállítása, az elnökség 5 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül elfogadta. 

 

1. napirendi pont 

 

Téli felkészülési lehetőségek egyeztetése 

 

Kocsis Simon-Ágnes felkérte Kékesi Mihályt és Kodak Csabát, hogy számoljanak be a 

székesfehérvári csarnok jelenlegi helyzetéről. 

A Honvéd Szondi SE képviselői tájékoztatták a jelenlévőket arról, hogy a honvédség részéről 

kaptak használatra egy hangárt, amelyben petanque pályákat terveznek kialakítani. Sajnos 

jelenleg még nincsen szerződésük a felhasználás feltételeiről, illetve még várják az információt 

is, hogy mekkora mértékű támogatást kapnak a csarnok fejlesztésére. Társadalmi munkában 

elkezdtek dolgozni a csarnokban, a költségek tervezése folyik, egy helyen felszedték  

a járólapokat, és azzal kalkulálnak, hogy vagy 6 db minimál méretű (12x3méter) vagy pedig  

4 db maximum méretű (4x15 méter) és 2 db minimál méretű pálya kialakítására lesz lehetőség.  

Ha minden a tervek szerint alakul, akkor a 2024-es tavaszi szezonban lehet már itt is 

versenyeket rendezni, de a fűtés még nem lesz megoldott. Az egy további feladat. 

 

Kocsis-Simon Ágnes javasolta, hogy a társadalmi munkában elvégzendő feladatokra meg 

lehetne szólítani a pétanque közösséget is. 

 

Az elnökség abban maradt, hogy még a későbbiekben visszatérnek a csarnok helyzetére, amikor 

már lehet látni, hogy milyen stádiumban vannak a fejlesztések. 

 

Kocsis-Simon Ágnes felkérte Sombor Andrást, hogy számoljon be a budapesti csarnok 

helyzetéről. Sombor András jelezte, hogy nagyon nehéz helyzetben van a Budapest Pétanque 

Sportegyesület, sajnos a továbbiakban önerőből nem tudják megoldani a bérleti díj kifizetését. 

A korábbiakban is kaptak támogatást a Magyar Pétanque Szövetségtől, de most már kiapadtak 

a bevételi lehetőségeik, a tagok felé sem tudják tovább emelni a tagdíjat, ezért a bérleti díj felét, 

850.000 Ft-os támogatást igényelnek a Magyar Pétanque Szövetségtől. Ezért cserébe 

edzéslehetőséget biztosítanak a csarnokban, 2 hetenként versenyt rendeznek, MAPESZ 

versenyeknek is helyet adnak, illetve vállalják a csarnok karbantartását, fűtését. Ha nem kapnak 

támogatást, akkor sajnos fel kell mondaniuk a csarnok bérleti szerződését, amennyiben kapnak, 

akkor 2024. márciusáig biztosítva van a csarnokban a játéklehetőség. 

 

Tálosiné Mocsirán Ágnes szerint a MAPESZ mostani helyzetét és anyagi helyzetét figyelembe 

véve, ha most nem tudja az elnökség támogatni a Budapest Pétanque SE-t a kért összeggel, 

akkor sok embertől elvesszük a lehetőséget, hogy a téli időszakban edzésre, versenyre járjanak, 

sokan számítanak a téli versenyekre. Jelenleg csak Tatán és Budapesten van lehetőség téli 

versenyeket rendezni. 

 

Hegedüs-Harasta Gábor jelzi, hogy év elején volt a tervezés és akkor 500.000 Ft-ot 

megszavazott az elnökség a csarnokok támogatására, akkor senki nem jelezte, hogy magasabb 

összeg kellene. Tavaly 200.000 Ft-tal támogatta a MAPESZ a csarnok működését, ha a dupláját 

adjuk idén akkor is látszik, hogy a szövetségnek fontos a csarnok további működése.  
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A Szövetség azzal is támogatja a csarnokot, hogy MAPESZ versenyek esetén a nevezési díj is 

az egyesületnél marad, továbbá az érmeket is a szövetség fizeti.  

 

Tálosiné Mocsirán Ágnes megkérdezte a Honvéd SZondi SE képviselőit, hogy, ha ezt a pénzt 

ők kapnák, akkor Székesfehérváron mikor lehetne használni a csarnokot. 

 

A Honvéd Szondi SE képviselői elmondták, hogy elvileg 2024. októberétől 7 fűtött pályával 

tudnak működni, de jelenleg még bizonytalan a helyzet, mert ez honvédségi terület, várnak az 

engedélyekre, tehát erre a kérdésre később térnének vissza.  

 

Szabó Dániel jelezte, hogy ő támogatná a csarnokot, de maradna a betervezett 400.000 Ft-nál. 

Illetve el kellene gondolkozni, hogy megemelni a nevezési díjakat, így ebből is több bevétel 

lehetne.  

 

Kocsis-Simon Ágnes elmondta, hogy az elnökség nagyon sok szempontból megnézte a 

helyzetet, az év eleji tervezéskor 500.000 Ft lett tervezve a téli edzéslehetőségek támogatására, 

több helyszín is van, ahol zajlanak edzések a téli időszakban, illetve a tavalyi szezonban több 

helyen soft pétanque edzések is zajlottak. Az is probléma, hogy 3-4 hónapon keresztül 

használjuk a budapesti csarnokot, de fizetjük a bérleti díjat az egész évre, így Ő is a 400.000 Ft 

támogatást tudja elfogadni 100.000 Ft-ot pedig a tatai csarnok támogatására adna. 

 

Fabien Clerc jelezte, hogy a 100.000 Ft támogatásról lemond a budapesti csarnok javára, illetve 

a tatai csarnokban rendezendő versenyek bevételeit is felajánlja a BPSE számára, hogy 

biztosítva legye ebben a téli szezonban a csarnokuk működtetése. 

 

Kocsis-Simon Ágnes szavazásra bocsátja a csarnok támogatását. 

 

Tálosi Krisztián elmondta, hogy mivel a létfenntartáshoz van szükség ekkora összegre, ezért ha 

nem támogatjuk azzal az összeggel amit kérnek, úgy félő nem lesz a teljes téli szezonban 

verseny- és edzéslehetőség az egyesületek játékosainak számára. Említette még, a tavalyi évben 

kapott plusz támogatás felhasználását. A 2022. októberben megítélt összeg felhasználására 

2022.12.31-ig volt lehetőség, ezért azok az egyesületek lettek támogatva a plusz támogatási 

összegből, ahol biztosítva volt (Sárvár, Szigliget, PVSK) a téli játék, edzéslehetőség. A korábbi 

években ezek az egyesületek nem kaptak a téli szezonra támogatást a szövetségtől.  

 

Tálosiné Mocsirán Ágnes 850.000 Ft-tal támogatná a csarnokot, Hegedüs-Harasta Gábor, 

Kocsis-Simon Ágnes és Szabó Dániel elnökségi tagok 500.000 Ft-tal. Sombor András 

személyes érintettség miatt tartózkodik a szavazástól. 

 

Az elnökség 4 igen szavazattal 1 tartózkodással elfogadta a csarnok 500.000 Ft-tal történő 

támogatását a 2023-24-es téli szezonra. 

 

50/1116/E/2023. számú határozat: 

 

A Magyar Pétanque Szövetség a 2023-24-es téli szezonra 500.000 Ft-tal támogatja a budapesti 

csarnok működését. 

 

2. 2024-es versenynaptár tervezése 

 

Kocsis-Simon Ágnes tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a jövő évi versenynaptár tervezése 

sürgető, különös tekintettel arra, hogy a válogató versenyt a júniusi egyéni, mix duplett, duplett 
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Európa-bajnokságra kora tavaszi időpontra kell tenni. A budapesti CC is májusban lesz, ahhoz 

is el lehet kezdeni intézni a területfoglalási engedélyt.  

 

Fabien Clerc jelezte hogy szívesen segítene a versenynaptár elkészítésében, beírná az eddig 

ismert fix időpontokat és utána az elnökség felkérhetné az egyesületeket, hogy a maradék 

időpontokra jelezzék versenyrendezési igényüket. 

 

Ezen napirendi pont kapcsán is felmerült egy “versenynaptár tervező munkacsoport felállítása”. 

 

A versenynaptár tervezése kapcsán felmerült, hogy esetleg csökkenteni kéne az utánpótlás 

versenyek számát, év közben több visszajelzés érkezett, hogy a fiataloknak az egyéb 

elfoglaltságaik mellett néha nehezen megoldható a versenyeken való részvétel. Ennek 

kidolgozására az elnökség a versenynaptár tervezésekor visszatér. 

 

3. 2024-es Diákolimpia versenykiírásával kapcsolatos feladatok 

 

Szabó Dániel tájékoztatta az elnökséget, hogy telefonon beszélt az MDSZ munkatársával, és 

azt a tájékoztatást adták, hogy egyelőre számukra az volt fontos, hogy az igényelt érmek és 

oklevelek számát tudják, de azt mondták nyugodtan aláírhatjuk a szerződést. Írásos választ 

várunk továbbra is tőlük, hogy a versenykiírás véglegesítésére mi a legvégső határidő, ennek 

ismeretében lesz lehetséges a szerződés felelős aláírása. 

 

December közepe-vége felé kellene meghatározni a versenyek időpontját. Lényegi változás, 

hogy a nevezési díj eltörlésének kompenzálásaként az MDSZ biztosít nagyságrendileg 400.000 

Ft-nyi hozzájárulást, mely összeget az idei résztvevői szám, alapján állapították meg. A 

jövőbeni támogatás feltétele viszont, hogy ezt a létszámot tartani kellene jövőre is. 

 

4. Világversenyek beszámolóinak elfogadása 

 

Kocsis-Simon Ágnes kiküldte korábban az elnökségi tagoknak a Benini Egyéni, Duplett, Mix 

Duplett Világbajnokság illetve a 7. Férfi triplett Európa Bajnokság - Albertville beszámolóját, 

ennek kérte most az elfogadását. 

 

Az elnökségi tagok 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással (Kocsis-Simon Ágnes személyes 

érintettség miatt nem szavazott) elfogadták a beszámolókat. 

 

51/1116/E/2023. számú határozat: 

 

A Magyar Pétanque Szövetség elnöksége elfogadta a Benini Egyéni, Duplett, Mix Duplett 

Világbajnokság illetve a 7. Férfi triplett Európa Bajnokság - Albertville beszámolóját. 

 

5. Közép- és hosszútávú stratégia tervezés feladatainak áttekintése 

 

Sombor András jelezte, hogy szerinte nagyon fontos, hogy a MAPESZ rendelkezzen közép- és 

hosszútávú stratégiával, erre nagy szükség lenne a tervezéseknél, különösen, ha komolyan 

gondoljuk, hogy 5 éven belül magasabb szintű nemzetközi versenyt, akár pl. Európa-

bajnokságot szeretnénk rendezni. 

 

Az elnökségi tagok egyetértettek ebben, terveket fognak készíteni erre vonatkozóan a 

közeljövőben. 
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Fabien Clerc véleménye szerint hatalmas probléma, hogy nincsen megfelelő számú pálya 

Magyarországon, amin versenyt lehetne rendezni. Ezen kéne komolyan dolgozni és nyitott 

szemmel járni a tagegyesületek képviselőinek is, hogy a környékükön esetleg milyen 

lehetőségeket látnak. 

 

6. Munkacsoportok felállítása 

 

Az elnökség tagjai egyetértettek abban, hogy a munkájukat segítené, ha különböző 

munkacsoportok jönnének létre, esetleg egy-egy elnökségi tag képviselné magát minden 

munkacsoportban pl. versenynaptár tervező munkacsoport, utánpótlással foglalkozó 

munkacsoport, pénzügyi munkacsoport, népszerűsítést végző munkacsoport, infrastruktúra 

fejlesztési munkacsoport. Az elnökség a későbbiekben létrehozza a munkacsoportokat, és 

megkeresi a tagegyesületek, hogy tagjaik felé továbbítsák a lehetőséget a munkacsoportokban 

történő részvételre. 

 

Tálosi Krisztián egy technikai bizottság felállítására tett javaslatot. 

 

Egyéb észrevétel és hozzászólás hiányában Kocsis-Simon Ágnes minden résztvevőnek 

megköszönte jelenlétét és hozzászólását, majd az elnökségi ülést 22 óra 54 perckor lezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Szalayné Persa Tímea  Tálosiné Mocsirán Ágnes      Szabó Dániel    Kocsis-Simon Ágnes 

      jkv. vezető                alelnök        elnökségi tag  levezető elnök 

  sk     jkv. hitelesítő       jkv. hitelesítő sk  

       sk           sk 


